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Ostróda, dnia 16 grudnia

Szanowny Pan

Zbigniew Zabłocki

Radny Rady Powiatu Ostródzkiego

_2Ó_19  r.

Szanowny Panie Radny,

W  odpowiedzi   na   interpelację  z  dnia   10  grudnia   br.,  dotyczącą   udzielenia   pomocy  finansowej

SzDitalowi   Mieiskiemu   w   MoraEu   SD.   z   o.o.,   na   zakup   nowoczesnego   aparatu   do   znieczulania

pacjentów,  używanego w trakcie  przeprowadzanych zabiegów na  bloku operacyjnym, z  przykrością
muszę  poinformować,  że  budżet  powiatu  nie jest w stanie  udźwignąć  kolejnych  zobowiązań  na  rok

2020.

Mamy    wiele    rozpoczętych    inwestycji    drogowych    na    terenie    gminy    Morąg.    lnwestujemy

w termomodemizację budynków użyteczności publicznej, zarówno tych w Morągu jak i w Ostródzie.

Zrealizowaliśmy wspólnie ze Szpitalem w Ostródzie SA. budowę bloku operacyjnego jak i wspomnianą

termomodernizację.  Do tego dochodzj njedoszacowana subwencja na oświatę oraz partycypowanie
w kosztach wzrostu  najniższej krajowej oraz Pracowniczych Planów Kapitałowych, pracowników firm

zewnętrznych  świadczących  usługi  na  rzecz  Starostwa,  poprzez  aneksowanie  umów  i  zw.N3kszenie

zobowiązań na kolejne lata.

Dlatego też ze względów czysto ekonomicznych jestem zmuszony na chwilę obecną odmówić wsparcia

finansowego  na  wskazany w  interpelacji  cel. Jednocześnie  informuję, że  poczynię  wszelk.ie  możliwe

działania aby w przyszłości móc partycypować w kosztach zakupu tego aparatu.

Do wiadomości:

1.       Beata Mazur -Przewodnicząca Rady powiatu ostródzkiego
2.       a/a


